
    Vážení spoluobčané ! 
 

Letošní letní počasí , které se obešlo bez dramatických výkyvů jak teplotních tak srážkových 
přímo vybízelo k příjemnému lenošení v době dovolených a prázdnin. O to příjemnějším 
zpestřením bylo uspořádání 1. ročníku soutěže v požárním útoku, které místní dobrovolní 
hasiči zvládli na velmi dobré úrovni, což potvrzovali jak soutěžící tak návštěvníci svým 
pochvalným hodnocením a tím nejlépe ocenili tvrdou práci, kterou na přípravě soutěže 
odvedli nejen členové dobrovolného hasičského sboru. Můžeme tedy společně doufat, že 
první srpnová sobota  bude i v příštím roce vyhrazena tomuto sportovnímu klání a věřím že 
se ho zůčastní i více družstev. Na závěr chci poděkovat všem obyvatelům sousedních domů 
za schovívavost k prodloužení večerní diskotéky, která byla zakončením jistě příjemného 
sobotního večera.   
    
                                                                                                        Starosta 
 
 
 
 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 4 .9 . 2007 
 
 
-zastupitelstvo obce jednomyslně schválilo novou  výši poplatků za sběr svoz a likvidaci 
odpadů. Podle ní bude v roce 2008 výše poplatku za jednoho trvale hlášeného obyvatele a rok 
290,- Kč a pro majitele nemovitosti určené k rekreaci ve výši 450,- Kč ročně.   
 
- zastupitelstvo obce projednalo nabídky firem na zhotovení územního plánu obce. Po 
odsouhlasení žádosti o pořízení územního plánu pro obec Řepeč odborem rozvoje Městského 
úřadu v Táboře oslovil starosta dopisem všechny firmy doporučené pořizovatelem tj. 
Městským úřadem v Táboře. Nabídky zaslal p. ing. arch. Hubička, ing. arch. Buzu a atelier 
KA-21. Rozhodnutí o zhotoviteli územního plánu odložilo zastupitelstvo na další zasedání. 
 
- zastupitelstvo obce schválilo předávací protokol o Opravě autobusové zastávky v Řepči . 
Oprava byla dokončena v termínu dle smlouvy za cenu 81 900 Kč,-. 70 % nákladů na opravu 
bylo uhrazeno z grantu Jihočeského kraje 
 
-  zastupitelstvo obce projednalo výsledky  zahájení přezkumu hospodaření obce za rok 2007  
krajským úřadem ( tzv. dílčí audit ).  Výsledkem kontroly ze dne 24.8.2007 nebyly zjištěny 
nedostatky v hospodaření obce. 
 
- zastupitelstvo obce ustavilo výběrovou komisi ve složení p. Hořejší Antonín, p.Mrzena Jiří a 
p. Čítek Vladislav jejímž úkolem je vyhodnotit nabídky dodavatelů na investiční akci  
,, Rozšíření kanalizačního řadu v obci Řepeč „ a navrhnout zastupitelstvu vhodného 
dodavatele k uzavření smlouvy o dílo. 
 
- zastupitelstvo projednalo a schválilo rozbor hospodaření obce za období  do 31.srpna 2007 . 
Za minulé období hospodařila obec na straně příjmů s částkou 2 756 148 Kč,- a na straně 
výdajů s částkou 1 730 971 Kč,- . Na běžném účtu byl ke dni 31. 8.2007 zůstatek 
2 764 000Kč,-    
 



 
- zastupitelstvo projednalo a schválilo návrh na  ukončení dodávky palivového dřeva pro 
obyvatele obecních nájemních bytů a jako kompenzaci rozhodlo že se v bytech s regulovaným 
nájemným nebude v roce 2008 měnit výše nájmu z 1 m2. Týká se bytu p. Široké a p. 
Žampachové. Ročně dodávala obec cca 5 m3 palivového dřeva nájemníkům jako příspěvek na 
vytápění chodby a WC Obecního úřadu. Poté co došlo k poruše motorové pily a  
zastupitelstvo rozhodlo o nerentabilitě  její opravy vzhledem k jejímu stavu a stáří, bylo nutno 
řešit situaci  při manipulování  dodávaného dřeva . Navrhovaná úprava ušetří nájemcům 
dotčených bytů několikset korun ročně na nájemném, ale vloží na jejich bedra větší 
zodpovědnost při zajišťování palivového dřeva na rozdělávání .  
 
- zastupitelstvo projednalo a zamítlo nabídku obchodníka s cennými papíry na odkup akcií 
České spořitelny. Nabízená cena za jednu akcii je 19-ti násobkem dividendy vyplácené v roce 
2006 a při počtu 200 ks akcií vlastněných obcí Řepeč, představuje částku 95 000 Kč,-.                                                                               
 
 
 

� jednání starosty místostarosty a členů zastupitelstva 
 

 
- starosta jednal opakovaně na Stavebním úřadu v Táboře v souvislosti s vydáním územního 
rozhodnutí na rozšíření kanalizačního řadu v obci  
 
 
- místostarosta jednal s Geodetickou kanceláří Dvořáček o uzavření kupních smluv na 
pozemky a s  projekční kanceláří ALEKO ohledně dokončení projektové dokumentace na 
kanalizaci 
 
- starosta jednal  opakovaně na Krajském úřadu v Českých Budějovicích v souvislosti se 
 žádostí obce o finanční podporu při dokončení odkanalizování obce 
 
 
 

 
 
 
 

� některá problematika podrobně 
 
 

- v souvislosti se zvyšováním poplatku za likvidaci odpadu který hradí občané je jistě na místě 
zopakovat princip výpočtu výše částky vybírané od občanů. Celkové náklady na sběr svoz a 
likvidaci odpadu za předchozí kalendářní rok se rozdělí počtem obyvatelů a rekreačních 
chalup na území obce. Z výše této částky pak vychází zastupitelstvo obce při rozhodování o 
výši úhrady, kterou bude požadovat od občanů. Podle výše nákladů na likvidaci odpadů 
v roce 2006 vychází  částka na hlavu včetně nemovitostí určených k rekreaci 605 Kč,- ročně.  
Při projednávání rozboru hospodaření za 1.pololetí letošního roku bylo zjištěno že náklady na 
odpadové hospodářství vzrostly tak, že výše vybraných poplatků nepokryje plánovanou výši 
části nákladů letošního roku. Proto se zastupitelstvo obce rozhodlo vydat novou vyhlášku, 



která upravuje výši poplatku pro občany na rok 2008. Rozdíl mezi poplatkem za nemovitost 
určenou k rekreaci a poplatkem pro trvale hlášeného obyvatele obce je způsoben  slevou 
poskytnutou zastupitelstvem  občanům s trvalým pobytem v obci Řepeč  a to ve výši 160 Kč,- 
na hlavu a rok. Přestože množství produkovaného odpadu v naší obci se nijak dramaticky 
nezvyšuje rostou náklady na dopravu a uložení odpadů na skládce a ve sběrném dvoře. 
Dalšími důležitými činiteli které budou mít za následek zvýšení nákladů na likvidaci všech 
druhů odpadů je schválená změna a od příštího roku  vyšší DPH a nově zaváděná ekologická 
daň. Přesto můžeme všichni přispět ke snížení nákladů na dopravu už jenom tím že budeme 
PET lahve před odložením do kontejneru důsledněji mačkat. Protože  doprava činí 1/3 ceny 
celkových  nákladů na likvidaci plastových obalů je jistě v zájmu každého občana aby bylo co 
nejméně svozů a tím pádem i nižší celkové náklady. Zejména v letních měsících kdy je 
nejvyšší spotřeba nápojů balených do PET lahví bylo v kontejnerech k vidění dost obalů 
nezdeformovaných. Proto  bych chtěl touto cestou apelovat na ty občany kteří někdy 
zapomenou plastové obaly zmačkat, že tímto způsobem likvidace vyhazují zcela zbytečně 
peníze i ze svojí kapsy. 
 
 

�  Termíny svozu komunálního odpadu pro zimní období 2007/2008 
 
2.10.   /   16.10.   /   30.10.   /   13.11.   /   27.11.   /   11.12.   /    25.12.2007 
 
8.1.2008   /   22.1.   /   5.2.   /  19.2.   /   4.3.   /   18.3.   /   1.4.   /   15.4. 
 
 
 

� ze života v obci 
  

- 15.července zasahovali hasiči  s technikou při požáru lesa v Olší 
 
- 4. srpna se konal 1. ročník soutěže  v požárním útoku ,, O pohár starosty obce  „ za 

účasti 11 soutěžících mužstev 
 
-    na přelomu měsíce srpna a září bylo provedeno připojení  elektřiny na nové stavební   

parcely v obci a úprava prostranství před Obecním úřadem – byly usazeny obrubníky  
kolem trávníku, aby se omezilo přejíždění a parkování vozidel po zeleni. Stávající 
vozovka před OÚ se tím rozšíří a po položení nového asfaltového  koberce vznikne i 
více kvalitních parkovacích  míst .  

 
 

� obecní lesy 
 

V letních měsících probíhaly plánované pěstební práce a protože se nevyskytla žádná 
mimořádná událost, která by si vyžádala omezení nebo pozastavení pravidelných činností, 
soustředila se pozornost pracovníků na vyhledávání a okamžitou likvidaci ohnisek kůrovce, 
tak aby nedošlo k jeho nekontrolovatelnému přemnožení. Hospodářský výsledek  za 8 měsíců 
letošního roku je  356 529 Kč, Náklady dosáhly výše 629 084 Kč, příjmy za vytěženou dřevní 
hmotu 985 613 Kč,- .  
 
 



Z historie…ROK 1962 
 
Ani tento rok nezačal pěkně. Konec zimy byl nestálý. Jaro bylo mokré a chladné, zvlášť 
v měsíci květnu bylo deštivo a studeno. Ozimy se ztrácely a jařiny zežloutly. Jarní práce byly 
obtížné a nestálým počasím se prodlužovaly. Brambory se dosazovaly  ještě v první polovině 
června. Léto bylo teplé a pro sklizeň příznivé. Sklizeno bylo bez velkých obtíží, výnosy 
obilovin byly průměrné. U brambor byly výnosy opět nízké, přes to že byly vyšší než v roce 
minulém. Jaderného ovoce bylo dost. Švestky nebyly neboť již v květnu zmrzly. Podzim byl 
suchý a teplý. Po dlouhé době bylo včas zaseto. I ostatní podzimní práce byly včas před 
prvními mrazy provedeny.  1 listopadu se náhle ochladilo, začal padat sníh a zůstal ležet. Od 
poloviny měsíce se mrazy  denně stupňovaly o Vánocích dosáhly mrazy -21 stupňů Celsia. Na 
takovou náhlou zimu nebyl nikdo připraven, proto bylo mnoho škod, zejména na domácích 
vodovodech, které většinou zamrzly. Dne 17.srpna odpoledne při mlácení žita do stohu vypukl 
v blízkosti objektů JZD velký požár. V řezačce , která foukala slámu od mlátičky na stoh, 
natočil se na vrtuli motouz, kerý se třením při vysokých otáčkách vznítil a při dopadu na stoh 
zapálil suchou slámu. Plameny zachvátily celý stoh a přenesly se i na stoh z loňské slámy , 
který byl vedle. Byl krásný slunný den. Přestože oba požární sbory brzy k omezení a uhašení 
požáru zasáhly nebyl požár zdolán. Práce místních a okolních požárních sborů i požárníků 
z Tábora a Stádlce omezila se na záchranu ohrožených objektů JZD. Vody bylo dostatek 
z nově zřízené požární nádrže. Stoh hořel celou noc a ještě příští den. Shořelo na 50 vagónů 
pěkné slámy v ceně 40 000 Kčs,-. Pojištění ztrátu krmiv nenahradilo. Výstavba JZD 
pokračovala na hale pro nosnice v Kášovicích. V Oltyni byla vedle nového kravína postavena 
dřevěná kolna na uskladnění píce zvaná ,,sklaďák“.Odvodnění pokračovalo na pozemcích Na 
padělku, V zadním jabloným, V Řepečkách a Za obciznou. Po dvou letech sloučení se JZD 
značně hospodářsky upevnilo a přešlo na nový způsob odměňování. Bylo upuštěno od 
pracovních jednotek a od 1. ledna byla zavedena pevná peněžní odměna se šesti třídami a 
základní plánovanou normou 22Kčs,-. Na začátku roku projevila se svízel se zásobováním 
masa vajec a tuků. Znovu byl z domácích porážek zaveden odvod škvařeného sádla ve výši 5 
kg. Z každé domácí porážky se odvádí krupon. Stejně  stoupl i nedostatek uhlí. Trvalé mrazy a 
mnoho sněhu ztížilo dopravu uhlí po železnici i po vodě. Nedostatečný přísun uhlí a zamrzlé 
přehrady mělo vliv na omezení dodávek el. proudu. Byl opraven sál v kulturním domě. Znovu 
byly nalepeny parketové šablony kolem celého sálu od podlahy byly obloženy modřínovým 
dřevem. Celý sál byl vymalován a parkety vybroušeny. Kancelář JZD se přestěhovala do čp. 
9, bývalého bytu kováře. Uprázdněná místnost byla přepeřena příčkou na místnosti dvě. 
Jedna byla trvale vyhrazena knihovně jejíž knihovní fond se rozšířil na 1071 svazků knih. 
Druhá místnost slouží Jednatelství státní spořitelny. U kulturního domu byl upraven chodník. 
Také na protější straně silnice byl chodník vydlážděn betonovými dlaždicemi. JZD začalo 
vyvážet bahno z návesního rybníka na louky. I v tomto roce pokračovala úprava soukromých 
domů a bytů. 27. května  bylo okrskové požární  cvičení u potoka v Řepči. Cvičili požárníci z 
Řepče, Stádlce, Slavňovic, Opařan a Dětské psychiatrické léčebny z Opařan. Zvítězili na body 
požárníci ze Stádlce, na druhém místě byla Řepeč. JZD uspořádalo vlastivědný zájezd na 
Rábí,  Klatovy a okolí Domažlic a 2 divadelní zájezdy autobusem do Prahy. 
Do jednotřídní ZDŠ je zapsáno 21 žáků. Rozpočet MNV plánovaný na 104 200 Kčs,- nebyl 
dodržen. Skutečný příjem činil 79 284 Kčs,- a vydání 79 283 Kčs,-. 
Narození: Jana Hořejší Řepeč 24, Iva Rejtharová Řepeč 44, Karel Doubek Řepeč58, 
                 Jana  Dědová Řepeč 68, Jiří Simon Oltyně 12 
Zemřelí: Marie Farová Oltyně 32, Josef Vácha Řepeč 7, Josefa Zdeňková Řepeč 72, 
              Josef Samec Řepeč 44 
Sňatky: Věra Hořejší 43 a Josef Děd 68 ze Řepče, Olga Wagnerová Oltyně 33 
             a ing. Jiří   Tobolka z Jindřichova Hradce   



 


